
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
10. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 17. 12. 2015, ob 17. uri v sejni 
sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet 
Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Upravičeno odsotna: ga. Valerija Hudorovac. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Marko Kogelnik – podjetje Tritel d.o.o. (k točki 3), 

• ga. Milena Lukič – Demida arhitektura d.o.o. (k točki 4), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – TV Novo mesto, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list.  
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 13 članov. Predlagala je razširitev dnevnega reda z  novo točko, in sicer, 
»Imenovanje članov sveta območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti«. 
Predlagana točka se uvrsti na 10. točko dnevnega reda, vse naslednje pa se premaknejo za 
eno mesto naprej.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-10/2015-3: 
Sprejme se dopolnjen dnevni red 10. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 9. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Seznanitev s pripravo občinskega podrobnega prostorskega  načrta za kamnolom 

Maline z dovozno cesto do kamnoloma. 
5. Obravnava in sprejem Sklepa  o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja 

storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič. 
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6. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2016. 

7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 – PRVA 
OBRAVNAVA. 

8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskih cestah v Občini Semič – PRVA 
OBRAVNAVA. 

9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembi Odloka o Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 

10. Imenovanje članov sveta območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti. 
11. Pobude in vprašanja članov sveta. 
12. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-10/2015-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-10/2015-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-10/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-10/2015-5: 
Sprejme se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-10/2015-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine. Pri aktivnostih na področju podjetništva je dodala, da je jutri v Kočevju 
seja ORP Pokolpje, na kateri bodo potekala pogajanja o podaljšanju programa do leta 2020. 
Glede CeROD-a pa je pojasnila, da je jutri seja sveta županov. Danes je potekalo odpiranje 
ponudb za ravnanje z odpadki po 1.1.2016. Občina Brežice pa se je že izjasnila, da ne bo 
pristopila k podpisu pogodbe za izvedbo projekta MBO.  
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G. Marko Kogelnik, predstavnik podjetja Tritel d.o.o., je odgovoril na nekatera vprašanja 
prejšnjih sej. Glede napeljave optike v počitniško naselje Komarna vas se intenzivno išče 
rešitev, na območju Semiča pa bo v kratkem zgrajenih 20 novih priključkov.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti je g. Kogelniku postavil naslednja 
vprašanja: 
- Zakaj optično omrežje ne deluje več dni, kadar pride do izpada elektrike? 
- Kakšna je možnosti priklopa bloka Pri pošti 2 na optično omrežje? 
- Zakaj se  je avgusta 2014 povišala cena izgradnje priključka? 
- Zakaj prihaja do rednih izpadov pri posameznik strankah, ko je modeme nato potrebno 

ročno nastaviti? 
- Včasih so bili na spletni strani podjetja napovedani izpadi. 
- Kateri operaterji so prisotni v Semiču? 
- Kakšne so hitrosti, ki jih dosegajo uporabniki omrežja? 
 
G. Marko Kogelnik je pojasnil, da so izpadi na spletni strani napovedani le, če je podjetje 
obveščeno o izpadih električnega omrežja, v nasprotnem primeru pa izpadi na spletu niso 
napovedani. Do izpadov je prihajalo, ker je prišlo do izpada glavne varovalke. Prvi tehnik, ki 
je bil na razpolago, je šel odpravit težavo. Težave z izpadom varovalke so sedaj odpravljene 
in stvari naj bi delovale brezhibno. Strake morajo težave vedno prijaviti pri operaterju. Kar 
se tiče operaterjev so v Semiču prisotni Telekom, Amis in Telemach, T-2 pa ni bil 
zainteresiran, da se pojavi na tem območju. Hitrost, ki jo dosega posamezni uporabnik, je 
odvisna od paketa, oprema pa omogoča do 100 MB/s, je pa možno opremo s časoma tudi 
nadgraditi. Glede spremembe cene izgradnje priključka nima podatkov, bo pa odgovor 
posredoval po elektronski pošti. 
 
G. Anton Križe je opozoril, da v Stranski vasi, pri objektu št. 17, manjka drog na omrežju. 

 

Ad. 4) SEZNANITEV S PRIPRAVO OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA  NAČRTA ZA 
KAMNOLOM MALINE Z DOVOZNO CESTO DO KAMNOLOMA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je investitor, podjetje Pecel d.o.o., dal izdelati 
občinski podrobni prostorski načrt za kamnolom Maline z dovozno cesto. OPPN na koncu 
priprave sprejme občinski svet, pred tem pa je potrebno dokument javno razgrniti in ga tudi 
javno obravnavati. Podaja pripomb oz. predlogov na razgrnjeno dokumentacijo je možna v 
obdobju od 14.12.2015 do vključno 13.1.2016. Občinski svet se na današnji seji le seznanja s 
pripravljeno dokumentacijo, pripombe pa lahko vsak poda do 13.1.2016, ko se zaključi javna 
razgrnitev. 
 
Ga. Milena Lukič, Demida arhitektura d.o.o., je prisotnim predstavila pripravljeno 
dokumentacijo OPPN za kamnolom Maline z dovozno cesto. Pravna podlaga za pripravo 
dokumenta je Občinski prostorski načrt Občine Semič. Septembra 2013 je bil v Uradnem listu 
objavljen Sklep o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta za kamnolom 
Maline. Osnutek za pridobitev smernic je bil poslan vsem nosilcem urejanja prostora, 13. 
soglasodajalcem. OPPN je bil izdelan na podlagi strokovnih podlag, geodetskega načrta. 
Območje kamnoloma in ceste je definirano v OPN-ju. Samo območje se ne nahaja v območju 
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kulturne dediščine, nahaja pa se v ekološko pomembnem območju in meji na območje 
NATURA 2000. Predvidena letna proizvodnja kamnoloma bo 35.000 m3, življenjska doba pa 
14 let. Najbljižja hiša od območja miniranja je oddaljena 700 m. Za izgradnjo nove dovozne 
ceste se koristi obstoječa gozdna ceste.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani večjih pripomb na 
dokumentacijo niso imeli. Potrebno je le poskrbeti, da se bo projekt izvajal po OPPN-ju.  
 
Ker svetniki na pripravljen OPPN niso imeli pripomb, je županja predlagala sprejem sklepa, 
da se je občinski svet seznanil s pripravo OPPN-ja in na dokumentacijo nima pripomb oz. 
predlogov.  
 
Predlog sklepa št. 3505-01/2013-25: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s pripravo Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za kamnolom Maline z dovozno cesto do kamnoloma in na razgrnjeno 
dokumentacijo nima pripomb oz. predlogov. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3505-01/2013-25 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA  O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN 
IZVAJANJA STORITEV JAVNIH SLUŽB IN CEN ZA UPORABO INFRASTRUKTURE V OBČINI 
SEMIČ 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se je občina nekajkrat sestala z JP Komunala 
Črnomelj, glede proučitve možnosti za znižanja predračunske cene komunalnih storitev. 
Sestal se je tudi nadzorni svet podjetja in skupni usklajevalni organ. Po pojasnilu komunale, 
da je elaborat pripravljen na realnih osnovah in ga trenutno ni mogoče spremeniti, ter na 
podlagi mnenja nadzornega sveta, da je potrebno poiskati druge možnosti oz. Občina Semič 
preveri, ali je možno s subvencijami omiliti cene do ljudi, je bilo na skupnem usklajevalnem 
organu sklenjeno, da se elaborat sprejme. Občinski svet je tako prejel v potrditev elaborat, ki 
je bil predlagan v potrditev že na prejšnji seji s tem, da se lastna cena vode zamrzne do 
marca 2017, ko naj bi se pripravil nov elaborat, razlika med staro in novo ceno v višini 0,1072 
EUR/m3 pa se krije iz občinskega proračuna.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so še vedno mnenja, 
da je dvig cen pretiran. Vendar pa je od vseh možnosti najmanj neugodna možnost, da se 
predlagani elaborat potrdi s tem, da se zamrzne cena vode do marca 2017 in spremeni 
subvencija omrežnine. V maju 2016 se na podlagi poslovanja pripravi nov elaborat z novimi 
predračunskimi cenami, ki ga pred obravnavo na občinskih svetih obravnava skupni organ. 
Elaborat je potrjen le v primeru, da Občina Črnomelj zagotovi, da bo omogočila skupni odbor 
in bo prišlo do priprave novega elaborata.   
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se s potrditvijo elaborata cene spremenijo s 
1.1.2016. Pogojevanje potrditve elaborata z zagotovilom Občine Črnomelj ni smiselno, saj je 
s sprejemom sklepa elaborat potrjen. Predlagala je, da se sprejem sklep, da se JP Komunala 
Črnomelj nalaga, da maja 2016 pripravi nov elaborat. Občini Črnomelj pa se predlaga, da 
elaborat, pred obravnavo na občinskih svetih, na skupni seji obravnavata pristojna odbora 
obeh občin.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da se na Občinski svet Občine Črnomelj in na županjo Občine 
Črnomelj naslovi sklep, da nov elaborat obravnavata odbora obeh občin. 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da ima Občina Črnomelj sklep sprejet. Na nadzornem svetu je 
ostalima dvema članoma dokazal, da cene za vodo ni potrebno zvišati. Sprejet je bil tudi 
sklep, da s z drugimi rešitvami zagotovi nespremenjeno ceno, vendar županja Občine 
Črnomelj ni bila za takšno rešitev, ker je v Črnomlju sklep že sprejet.  
 
G. Damir Stare je povedal, da so vzrok podražitve nove zaposlitve, zato ne bo potrdil 
predlaganega elaborata. Predlagal je tudi, da večji podjetniki v Semiču stopijo skupaj in 
prevzamejo delo komunale.   
 
G. Rudi Kofalt je vprašal, ali je možno razliko v ceni kriti iz nerazporejenega dobička 
komunale. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so zaposlitve zamrznjene do 30.6.2016, v tem 
času pa bo narejen tudi nov elaborat. Glede dobička je pojasnila, da ne gre le za dobiček, ki 
pripada občini, ampak gre tudi za njihova lastna sredstva. Delil bi se lahko le dobiček, ki 
pripada občinam. 
Županja je zaključila razpravo in predlagala v sprejem dva sklepa, in sicer:  
- Sprejme se elaborata s spremembo v 9. členu, ki se na novo glasi; »Ta  sklep začne veljati 

dan po objavi v Uradnem listu RS. Cene se začnejo uporabljati od 1.1.2016 naprej, razen 
cene iz 2. odstavka 2. člena tega sklepa, ki velja do uveljavitve novega elaborata, do  
takrat se uporabnikom zaračunava cena 0,8469 EUR/m3. Razlika med potrjeno (0,9541 
EUR/m3) in zaračunano ceno (0,8469 EUR/m3), ki znaša 0,1072 EUR/m3, se krije iz 
občinskega proračuna.« 

- JP Komunala Črnomelj se naloži, da na podlagi rezultatov poslovanja januar – april 2016, 
v maju 2016 pripravi nov elaborat predračunske cene komunalnih storitev. Pred 
obravnavo elaborata na sejah občinskih svetov Občine Črnomelj in Občine Semič, 
elaborat na skupni seji obravnavata oba pristojna odbora občinskih svetov. 

 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-13: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen 
izvajanja storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič s 
spremembo v 9. Členu sklepa, ki se na novo glasi; »Ta sklep začne veljati naslednji dan po 
objavi v Uradnem listu RS. Cene se začnejo uporabljati od 1. 1. 2016 naprej, razen cena iz 
2. odstavka 2. člena tega sklepa, ki velja do uveljavitve novega elaborata, do takrat se 
uporabnikom zaračunava cena 0,8469 EUR/m3. Razlika med potrjeno (0,9541 EUR/m3) in 
zaračunano ceno (0,8469 EUR/m3) ki znaša 0,1072 EUR/m3, se krije iz občinskega 
proračuna.« 
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Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 11 ZA 
     1 PROTI 
Sklep št. 354-31/2013-13 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-14: 
JP Komunala Črnomelj d.o.o. se naloži, da na podlagi rezultatov poslovanja januar – april 
2016 v maju 2016 pripravi nov elaborat predračunske cene. 
Pred obravnavo tega elaborata na sejah občinskih svetov Občine Črnomelj in Občine 
Semič, ga na skupni seji obravnavata oba pristojna odbora občinskih svetov. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 354-31/2013-14 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2016 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora na predlog sklepa 
niso imeli pripomb. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se vrednost točke ne zviša, ampak ostane enaka vrednosti v 
letu 2015. 
 
Predlog sklepa št. 422-03/2015-11: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2016 v predlagani vsebini. 
Sklep se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 10 ZA 
     1 PROTI 
Sklep št. 422-03/2015-11 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2016 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila proračun za leto 2016, ki je v višini 3.970.000 € 
in je za 100.000 € višji od proračuna 2015. Investicijski del znaša 1/3 proračuna.  
Večje investicije predvidene v letu 2016 so: 
- Ureditev komunalne infrastrukture v ulici Pot k Lebici – 2. faza, ocenjena vrednost je 

170.000 €. 
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- Obnova komunalne infrastrukture v vrednosti 150.000 € (obnova vodovoda v Kotu od 
kapelice proti Ručetni vasi, v dolžini 800 m in vodovoda na Prelogih). 

- Komunalna infrastruktura Črmošnjice, Srednja vas, Blatnik in Vrčice, skupno ocenjena 
vrednost 200.300 €. 

-  CeROD – izgradnja MBO 90.000 €. 
- Izgradnja sekundarnega voda kanalizacije v ulici Pod Primožem, ocenjena vrednost 

79.000 €. 
Pojasnila, da je v 5. členu dodan nov odstavek, ki omogoča odpiranje novih podkontov, ki jih 
pri planiranju proračuna ni bilo mogoče predvideti. Z dopolnitvijo 5. člena bo poslovanje 
občine bolj transparentno, saj bodo odhodki evidentirani na prave podkonte. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so mnenja, da je potrebno 
pri pripravi proračuna večjo pozornost usmeriti na gospodarstvo. V preteklosti se je občina 
odločala za investicije, ki so bile sofinancirane iz različnih razpisov. Razlog za investicije ne bi 
smel biti samo sofinanciranje, saj mora občina kljub temu zagotoviti del lastnih sredstev. 
Nujno bi bilo zagotoviti sredstva za ureditev industrijske cone, obstoječih parcel in zagotoviti 
dodatna zemljišča za prodajo. Na kontu 402 je potrebno znižati odhodke. Sprememba 5. 
člena po mnenju odbora ni potrebna. V 1. členu odloka je napaka, navedeno je še vedno leto 
2015. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so mnenja, da se sredstva, 
namenjena društvom v Semiču, ne smejo znižati v primerjavi z letom 2015. Člane je 
zanimalo, ali so sredstva na kontu turistični programi v višini 15.000 € v celoti namenjena 
organizaciji Semiške ohceti. Pojavilo se je tudi vprašanje smiselnosti izgradnje mrliških vežic, 
saj kraj s tem ne pridobiva na vrednosti, mrliške vežice ne dvigujejo kvalitete bivanja. 
Potrebno je začeti delati tudi na trajni rešitvi reševanja odlagališča PCB. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se namenijo sredstva za izgradnjo javne razsvetljave v 
Vavpči vasi. 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da nad pripravljenim predlogom proračuna ni navdušen, saj v 
načrtu razvojnih programov ni predvidenih sredstev za razvoj gospodarstva, niti za 
podjetniški inkubator.  Je pa v načrtu razvojnih programov skoraj 500.000 € za izgradnjo 
mrliških vežic, ki ne Semiču in ne Beli krajini ne bodo prinesle novih delovnih mest. Predlagal 
je, da se postavka Krakarjevi dnevi v višini 1.500 € poviša za 200 €. Zanimalo ga je tudi kaj je s 
športnim parkom pri vrtcu in po kakšni metodologiji so določene cene v letnem načrtu 
pridobivanja premoženja.  
 
G. Damir Stare je povedal naslednje: 
- Prebivalci Črmošnjic se ne strinjajo z izjavo, da so Črmošnjice romsko naselje. Ne 

strinjajo se niti s projekti, za katere je navedeno, da bodo financirani iz razpisov za 
Rome.  

- Glede na nekatere investicije v predlogu, gradnja igrišča na Gradniku, gradnja mrliških 
vežic in nakup gasilskih vozil,  je videti, da občina nima pripravljenih pravih razvojnih 
načrtov in postavljenih prioritet.  

- Gradnja mrliške vežice v Črmošnjicah se naj začne izvajati po NRP-ju.  
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- Objekt stare šole v Črmošnjicah ni primeren za bivanje. 
- Občina ima v lasti precej zazidljivih zemljišč v Črmošnjicah, ki pa jih mladi pari ne morejo 

kupiti, ker so zemljišča rezervirana in jih je potrebno obravnavati v OPPN-jem, zato 
zahteva, da se v proračunu namenijo sredstva za izdelavo OPPN-ja.  

- Turizem je potrebno razvijati na Gričicah in tudi v opuščenih kočevarskih vaseh.  
- Konto, tekoči transferi nepridobitnih organizacij in ustanov, s katerim razpolaga županja 

se ukine, sredstva pa se prerazporedijo na konto, s katerim razpolaga občinski svet. 
- Višina sofinanciranja TV Novo mesto naj ostane enaka višini leta 2015. 
- Parcelna št. 2062, 195 k.o. Črmošnjice se vključi v načrt prodaje.  

 
G. Anton Križe je predlagal, da se na cestah postavi usmerjevalne table do znamenitosti 
naravne in kulturne dediščine. Vprašal je tudi, ali so v predlog proračuna umeščena sredstva 
za obnovo mostu pri Perovem mlinu na Krupi.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se bo javna razsvetljava v Vavpči vasi gradila 
skupaj s kanalizacijskim omrežjem. Trenutno pa v predlogu proračuna ni sredstev za 
izgradnjo. 
Pojasnila je, da so v NRP-ju mrliške vežice, za katere so izdelani projekti in znane 
predračunske vrednosti, vendar to še ni zagotovilo, da bodo projektu tudi dejansko izvedeni. 
V industrijski coni je predviden odkup dveh novih parcel, v postopku pridobivanja pa so tudi 
zemljišča podjetja Motvoz. Kar se tiče ureditve, pa v coni niso narejeni pločniki in kolesarske 
steze, kar trenutno ni prioriteta.  
Razvojni center Bela krajina je za leto 2016 pripravil predlog za sofinanciranje vzpostavitve 
coworkinga, ki bo zajet v drugi obravnavni proračuna.   
Na razpis Fundacije za šport je bil prijavljen projekt, ki ga je možno dobiti, športni park v 
Semiču pa je bil v lanski prijavi zavrnjen. Odločeno je bilo, da se z ureditvijo parka v Semiču 
počaka, dokler ne bo rešeno lastništvo zemljišča.  
Kar se tiče smučišča Bela, se na tej temi aktivno dela. Cene v zemljišč so različne glede na 
namen, rabo in lokacijo zemljišča. Cene zemljišč v coni pa so odvisne od lastnikov.  
Opozorila je tudi, da je bilo leto 2015 brez razpisov in to obdobje se preveša tudi v leto 2016, 
kljub temu pa je 1/3 proračuna namenjena za investicije.  
Županja je zaključila razpravo in predlog  proračuna, s pripombami, dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-10: 
Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 v predlagani vsebini za 
prvo obravnavo z naslednjimi pripombami: 
- prouči se možnost zmanjšanja izdatkov za blago in storitve (konto 402); 
- prouči se možnost povečanja sredstev za gospodarstvo, predvsem ureditev poslovne 

cone; 
- v NRP občine vključiti projekt reševanja odlagališča PCB;  
- prouči se možnost povečanja sredstev za organizacijo prireditve »Krakarjevi dnevi« na 

1.700 € (praznovanje 20. obletnice); 
- prouči se možnost umestitve izgradnje JR v Vavpči vasi;  
- v NRP občine umestiti podjetniški inkubator; 
- projekt izgradnje komunalne infrastrukture v naselju Črmošnjice, za kar je predvidena 

pridobitev sredstev v okviru RRP (Regionalni razvojni program) 2014-2020 s področja 
"Človeški viri in blaginja" v skupnem regionalnem projektu "Socializacija in integracija 
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Romov", se umakne iz proračuna občine, ker se prebivalci tega naselja ne strinjajo, da 
so romsko naselje; 

- v NRP občine umestiti projekt rešitve za staro šolo v Črmošnjicah; 
- narediti OPPN za parceli v Črmošnjicah in jih ponuditi mladim; 
- sredstva, s katerimi razpolaga županja, v celoti preusmeriti na občinski svet; 
- sredstva, namenjena za sofinanciranje lokalne televizije, se zmanjšajo na višino 

preteklih let; 
- prouči se možnost umestitve parcel, št. 2062 in 195, obe k.o. Črmošnjice, v Letni načrt 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine v letu 2016; 
- prouči se možnost umestitve sredstev za postavitev sklopa tabel, ki bi z glavnih cest  

usmerjale do naravne in kulturne dediščine občine; 
- prouči se možnost umestitve sredstev za obnovo mostu pri Perovem mlinu na Krupi; 
- predlagana dopolnitev v 5. členu Odloka glede odprtja novih podkontov se ne umesti v 

Odlok. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-10 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-11: 
Potrdi se predlog Kadrovskega načrta proračuna Občine Semič za leto 2016 za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-11 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-38/2015-2: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2016 za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-38/2015-2 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-12: 
O predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 se opravi javna razprava. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-12 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike seznanila, da bo sprejela sklep o začasnem 
financiranju v letu 2016. Financiranje se bo, do sprejema proračuna za leto 2016, izvrševalo 
po začasnem financiranju. 
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Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKIH CESTAH V OBČINI 
SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil pripravljeno gradivo. Pripravljen odlok je usklajen z 
zakonodajo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani na predlog odloka, razen na 
visoke kazni, niso imeli pripomb.  
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je glede znižanja višine glob, ki so povzete po zakonu, na 
ministrstvo naslovil vprašanje, ali jih je možno znižati. Pojasnil je tudi, da je bilo včasih možno 
nekategorizirano cesto, ki ni potekala po občinskih zemljišča, spremeniti v kategorizirano 
cesto, sedaj pa to ni možno.  
 
Predlog sklepa št. 007-05/2015-2: 
Potrdi se predlog Odloka o občinskih cestah v Občini Semič v predlagani vsebini za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-05/2015-2 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O 
OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE SEMIČ – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila razloge za spremembo Odloka. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
predlaganega odloka. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog Odloka v skrajšanem postopku dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-3: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine 
Semič (Ur. l. RS, št. 60/13) v predlagani vsebini v prvi obravnavi. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-3 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-4: 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Semič (Ur. l. 
RS, št. 60/13), sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-4 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog Odloka v drugi obravnavi dala v razpravo. Ker na 
Odlok ni bilo pripomb, je dala Odlok na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-5: 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Semič (Ur. 
l. RS, št. 60/13) v predlagani vsebini v drugi obravnavi in se ga pošlje v objavo v Uradni list 
RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-5 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-6: 
V sedmih dneh po sprejemu se obvesti ministrstvo in vse državne nosilce urejanja prostora. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-6 je sprejet. 
 

Ad. 10) IMENOVANJE ČLANOV SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JAVNEGA SKLADA RS ZA 
KULTURNE DEJAVNOSTI 

 
G. Rudi Kofalt, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Komisija je pregledala 
prispele predloge in občinskem svetu predlaga, da v svet Območne izpostave Javnega sklada 
RS za kulturne dejavnosti Črnomelj iz območja Občine Semič imenuje Marijo Stariha, Vajdova 
ulica 26 in Dušana Kofalta, Pod Primožem 26. 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se v bodoče pozive pošlje tudi članom občinskega sveta. 
 
Predlog sklepa št. 013-01/2015-6: 
Za člana sveta Območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Črnomelj se za 
mandatno obdobje jan. 2016 – jan. 2020 iz območja Občine Semič imenujeta: 
- Marija Stariha, Vajdova ulica 26, Semič in  
- Dušan Kofalt, Pod Primožem 26, Semič. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 013-01/2015-6 je sprejet. 
 

Ad. 11) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
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G. Petra Štuklja je zanimalo, čigava so zemljišča na Gačah, kdo upravlja z njimi in kdo 
prejema subvencijo za vzdrževanje zemljišč. Predlagal je, da se pogodba s podjetjem Iskra za 
najem zemljišč prekine, če podjetje ne namerava odpreti smučišča. 
 
Ga. Dino Plut je zanimalo, kaj je s predlogom o spremembi Sklepa o določitvi cene vrtca in 
dodatnih znižanj plačil v Občini Semič. Opozorila je tudi na problem obdarovanja otrok za 
dedka mraza, ki poteka v vrtcu, saj morajo starši otrok, ki niso iz Občine Semič, darila za svoje 
otroke plačati oz. jih kupiti sami. Vprašala je tudi, zakaj poteka obdarovanje le za otroke od 
2. do 6. leta starosti. Predlagala je, da se ponovno uvede stari način obdarovanja, ko so starši 
svoje otroke popoldan pripeljali na obdarovanje. Vprašala je tudi, kdaj bo vzpostavljeno 
brezplačno brezžično omrežje v Semiču 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se na zbirnem centru odpadkov uredi krožno obračališče. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se brezplačno omrežje omogoči tudi po ostalih vaških 
središčih v občini. 
 
G. Danijel Golobič je vprašal, ali ima skupna seja belokranjskih in dolenjskih občinskih svetov 
procesno vrednost ali samo težo protestnega značaja. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je na smučišču Bela 25 h zemljišč v občinski lasti, 
trenutno pa jih ima s pogodbo v najemu podjetje Iskra. Pogodba za najem zemljišč je bila 
sklenjena lani, in sicer, za obdobje 5 let. Ko se bodo razjasnile stvari glede smučišča bo 
potrebno rešiti razmerja tudi glede najema zemljišč in glede koncesije za žičnične naprave. 
Glede brezžičnega omrežja je pojasnila, da je bila pred kratkim vzpostavljena 4. točka v 
Semiču, na gasilskem domu, ki je pogoj za vzpostavitev omrežja. Sedaj je potrebno le še 
vzpostaviti sistem brezplačnega brezžičnega omrežja.  
Predlog g. Mihelčiča in g. Stareta se bo proučil.   
Glede skupne seja je pojasnila, da ima seja težo protestnega značaja.  
 

Ad. 12) Razno 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je vsem prisotnim izrekla novoletno voščilo in ob 19.55 zaključila 
sejo. 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


